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150 – OSNOVNA ŠOLA A PLIBERŠKA MARIBOR    

 
 

   

 
 

 

 

 

 

SESTANEK UPRAVNEGA ODBORA  

ŠOLSKEGA SKLADA  

 
 

Datum: 19. 10. 2023 

 

 Ura:  17.00 

 

 Prisotni: L. Todorović,  M. Toš, M. Vrbančič Osterc, B. Čač,  A. Weiksler, M. Štiftar 

                in J. Borlinić. 

 

 Odsoten: D. Kurbus 

  
 

Zapisnik piše: Jasmina Borlinić 

  

Priloge k zapisniku:  

- vabilo 

- ponudbe in predračuni za prekritje asfaltne podlage na šolskem igrišču 

 

Dnevni red: 

 

Toč. Tema Nosilec 

1. Pregled zapisnika prejšnje seje 

 
M. Vrbančič Osterc 

2  Pregled in seznanitev s pridobljeno dokumentacijo za 

 prenovo asfaltnih površin in priprava časovnice  

 akcijskega načrta 

L. Todorović 

3. Razno M. Vrbančič Osterc 

in ostali prisotni 

 Sestanek je vodila  Metka Vrbančič Osterc – 

predsednica UO ŠS. 

 

 

Predlagan dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 

K 
točki Zapisnik  

Opombe 
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G. Vrbančič Osterc je na kratko predstavila vsebino zapisnika prejšnje seje 

in vprašala, če je kakšna pripomba. Pripomb ni bilo. Člani se strinjajo s 

tem, da je zapisnik na spletni strani dovolj in ga ni treba pošiljati po mailu. 
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G. Todorović je povedala, da nam je bilo s strani MOM povedano, da lahko 

kandidiramo za  t.i. vzorčna igrišča. Medtem so se zgodile poplave in je ta 

ponudba za določen čas ustavljena. Trenutno imamo dve ponudbi, ki sta 

cenovno sprejemljivi: od Nigrada (30,00 EUR/m2) in Superiusa (26,00 

EUR/m2). 

Ponudbe se bodo še preverile in možno bi bilo z deli začeti spomladi. Delali 

bi postopno, najprej atletski del igrišča (tekaške steze).  

Ponudbi sta priloga temu zapisniku.  

 

Dogovorili smo se: 

-  Likovna sekcija MČ Radvanje nam je podarila nekaj slik, ki jih bomo 

prodajali na dražbi. Organizacijo le-te je prevzel gospod Weiksler v 

dogovoru in sodelovanju z gospo ravnateljico. 

- Na novembrski seji Sveta staršev se seznani starše o vsem dogovorjenem 

in pozove k sodelovanju in pomoči pri zbiranju sredstev. Obveščanje vseh 

ostalih staršev glede dražbe, bo potekalo preko e-Asistenta. Avkcija bi 

predvidoma stekla takoj po novembrskem dogovoru na Svetu staršev in bi  

se končala okrog 20. decembra. Na božično novoletnem sejmu bi že 

povedali morebitne prve rezultate. 

- Dopis staršem za prispevek v šolske sklad bi letos dali že v tem koledarskem 

  letu.  
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- V šolski sklad bomo dali tudi denar od plesov, ki jih organizirajo 

  devetošolci, potem se bodo pa oni odločili, za kaj ga bodo porabili, 

- Dobili smo dve vlogi za odobritev plačila šole v naravi v tretjem razredu, 

ki smo ju odobrili. 

 

Po sproščenem razgovoru smo sestanek zaključili ob 18.00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisala:          Predsednica UOŠS: 

 

 

 Jasmina Borlinić                                Metka Vrbančič Osterc 

 

 

 
 


